
تيم ملي فوتسال ايران بامداد روز گذشته و بعد از تاريخ سازي در كلمبيا و كسب سومي جهان، 
به وطن بازگشت، اما برعكس روزي كه تيم فوتسال راهي كلمبيا مي شد، در بازگشت تيم 
ملي، مي شد مسئولان زيادي را ديد كه البته باز هم وزير در بين آنها نبود. استقبالي كه به نظر 

نمي رسد جز براي حضور در عكس هاي يادگاري و سهيم شدن در موفقيت تيم ملي فوتسال 
باشد. به طوري كه ناظم الشريعه، سرمربي اين تيم مي گويد: »روزي كه رفتيم، هيچ 
چيزي نداشتيم جز غيرت، اما براي قهرماني غيرت به تنهايي كافي نيست. ما فيتيله 
را براي قهرماني در جهان روشن كرديم و مسئولان بايد نگاه ويژه تري به اين رشته 
داشته باشند. خداوند به ما كمک كرد و تلاش كرديم و توانستيم يک تاريخ سازي 
در فوتسال انجام دهيم و فكر مي كنم همه بايد از بازيكنان فوتسال ايران قدرداني 
كنند. خيلي ها مي گويند تيمي كه ما در اختيار داريم بهترين تيم تاريخ است اما 
آيا تيم 2008 ايران بازيكنان كمي در اختيار داشت؟ در آن تيم وحيد شمسايي، 
محمدرضا حيدريان، محمد هاشم زاده و محمد كشاورز حاضر بودند. من هم 

دوست دارم بگويم اين تيم بهترين تيم تاريخ است و همه آنها را مي پرستم، 
اما بايد منطقي باشيم. اين بازيكنان كاري كرده اند كه مي توانند بهترين تيم 

تاريخ شوند. باور كنيد در تمام بازي ها حق ايران پيروزي بود و گل هايي كه به ثمر رسانديم 
براساس كار تاكتيكي بود، اما در بيشتر گل هايي كه دريافت كرديم اشتباهات فردي 
دخيل بود اما به شاگردانم حق مي دهم اشتباه فردي داشته باشند، چون بازي هاي 
تداركاتي كمي داشتيم.«  محمد كشاورز، كاپيتان تيم ملي كه به دليل مصدوميت، 

نتوانست در ديدار رده بندي حضور داشته باشد، مي گويد 
همين كه توانسته در اين تاريخ سازي و خوشحالي مردم 
سهم داشته باشد برايش كافي است: »دلم مي خواست در 

مسابقه رده بندي حاضر باشم و به سايرين كمک كنم اما در 
ديدار مقابل روسيه ضربه بسيار شديدي به پايم خورد كه حتي 

راه رفتن هم برايم مشكل بود. همه هدف ما همين بود كه مردم را 
خوشحال كنيم. خوشحاليم كه برزيل را در جام جهاني شكست داديم. 

بازي مقابل برزيل فلسفه و دنياي خودش را دارد. متوقف كردن برزيل كار هر 
تيمي نيست. برزيل تا به حال در اين مرحله از مسابقات حذف نشده بود، اما ما 

خوشحاليم كه اين اتفاق به دست بچه هاي ايران افتاد.«

مي خواهيم جام جهاني را 48 تيمي كنيم!
قبل از اين كه در انتخابات رياست فيفا هم 
رأي بياورد، رؤياي برگزاري جام جهاني با ۴0 
تيم را در سر داش��ت. حالا مي خواهد تعداد 
تيم هاي جام جهاني را به ۴8 تيم برس��اند. 
جياني اينفانتينيو، رئيس سوئيس��ي فيفا 
درباره اين طرح مي گويد: »طرح ما اين است 
كه 16 تيم به صورت مستقيم به مرحله گروهي جام جهاني راه پيدا كنند 
و 32 تيم ديگر وارد يک مرحله مقدماتي شوند و اين 32 تيم براي كسب 
16 سهميه باقي مانده در مرحله گروهي با يكديگر رقابت خواهند كرد 
تا در نهايت 32 تيم وارد مرحله گروهي شوند. اين بدان معناست كه ما 
يک جام جهاني عادي با حضور 32 تيم خواهيم داشت، اما ۴8 تيم در اين 
ضيافت شركت خواهند داشت.«  اين در حالي است كه پيشنهاد اوليه او 

براي ۴0 تيمي شدن جام جهاني با مخالفت هايي روبه رو شده بود.

كسر قراردادها اصلًا خنده دار نيست!
به طور حتم اين اولين باري است كه بحث كاهش قراردادهاي بازيكنان 
فوتبال مطرح مي شود، بحثي كه مي شد خيلي وقت پيش از اين انتظارش را 
داشت.  سال هاست كه بازيكنان تيم هاي بزرگ و كوچک فوتبال باشگاهي 
پول هاي  نامتعارف و خارج از اس��تاندارد و عرف بين المللي اين رشته را 
دريافت مي كنند، اما صداي كسي در نيامده است. سال هاست كه بازيكنان 
بي كيفيت و سطح پايين فوتبال باشگاهي ايران تنها و تنها به خاطر حضور 
در يک تيم خاص ميلياردي و چندصدميليوني قرارداد مي بندند و پول 
مي گيرند، اما هيچ اعتراضي صورت نگرفته است و سال هاست كه دلالان 
حاضر در فوتبال جيب خود را از پول بيت المال و معامله در نقل و انتقالات 
پر مي كنند و بازيكنان گمنام و چندصد هزار توماني را تبديل به بازيكنان 

ميلياردي مي كنند و باز هم كسي پيدا نمي شود كه بپرسد چرا؟
و يک حقيقت ديگر اينكه سال هاس��ت مديران باش��گاه هاي فوتبال زير 
قراردادهاي چنين بازيكناني را با خنده و ثبت عكس يادگاري امضا مي كنند 
و به خيالشان بمب مي تركانند، ولي حتي براي يک لحظه هم از خودشان 
نمي پرسند كارنامه اين مثلاً بازيكن چيست كه اينقدر پول پايش ريخته 
مي ش��ود؟ سال هاست بازيكنان نيمكت نشين يک شبه س��تاره و پولدار 
مي شوند و با اين القاب به نيمكت نشيني ادامه مي دهند، اصلاً چرا بايد زحمت 
بكشند پول مفت بيت المال هست، مديران ناكارآمد و سوءمديريت شان هم 
كه وجود دارد پس اصلاً جاي نگراني نيست، پول مي رسد. اما حالا داستان 
فرق كرده، گويا قرار است اتفاقي بيفتد، البته هنوز كار خاصي انجام نشده، 

سروصداي برخي آقايان درآمده كه چرا؟ خنده دار است، مگر مي شود؟
بله مي شود. به فوتبال روز دنيا و حرفه اي هاي اين رشته نگاه كنيد، خوب 
كه بازي نكنند و مؤثر كه نباشند به راحتي آب خوردن قراردادشان را 
كسر مي كنند، اصلًا از ابتدا قرارداد منطقي و اصولي امضا مي شود كه 
نش��ود حرف برايش درآورد. ولي اينجا چون هيچ چيز روي حس��اب 
و كتاب نيس��ت و بازيكنان مثلًا 200 ميليوني يک ش��به 2 ميلياردي 
مي ش��وند، آن وقت با وقاحت هرچه تمام تر وقتي عنوان مي ش��ود كه 
قراردادش كسر شود، آن را خنده دار عنوان و طوري برخورد مي كند كه 
گويا كسي قدرت كاهش مبلغ قرارداد را ندارد. گويا برخي مثلًا بازيكنان 
در طول سال هاي گذشته اينقدر پول مفت گرفته اند و بازي نكرده اند كه 
واقعاً اين امر برايشان مشتبه شده كه كسي نمي تواند به آنها بگويد بالاي 

چشمتان ابروست و كسي نمي تواند رقم قراردادشان را پايين بياورد. 
تفاوتي نمي كند كدام تيم يا كدام بازيكن، حقيقت اين است كه اين اتفاق 
خوب بايد انجام شود. بايد قراردادهاي نامتعارف فوتبال ايران كسر شود 
تا بازيكنان بي كيفيت و دلالان پشت پرده حساب كار دست شان بيايند. 
البته هنوز اتفاقي رخ نداده، صرفاً همه چيز در حد حرف و تعارف است و 
اين نگراني وجود دارد كه مديران از ترس عدم نتيجه گيري و باندبازي هاي 
درون  تيمي براي ضربه زدن اين مس��ئله، كار را در حد حرف نگه دارند و 
اتفاقي كه همه منتظر آن هستند، رخ ندهد اميدواريم اين اولين گام محكم 
برداشته شود تا برخي از بازيكنان كه آن را خنده دار مي دانند، متوجه شوند 

كه با پول بيت المال نمي شود خنديد، تفريح كرد و كار نكرد.

انتقاد کارلوس کرش از منتقدان داخلي
به جاي عکس يادگاري از تيم ملي حمايت كنيد
آخري�ن تمرين تيم مل�ي فوتب�ال اي�ران در حالي برگزار ش�د که 
سرمربي پرتغالي در تازه ترين اظهاراتش باز هم نسبت به مشکلات 
و دغدغه هاي داخلي ابراز نگراني کرد. تيم ملي کش�ورمان سومين 
ديدار خود در چارچوب مسابقات انتخابي جام جهاني را فردا در شهر 
تاشکند مقابل ازبکستان برگزار مي کند. در آستانه رويارويي با ازبک ها 
کارلوس کرش يک بار ديگر انتقادهاي تندي را به زبان آورده است. 

   منتظر بازي خوبي باشيد
كارلوس كرش از روند رو به رشد شاگردانش راضي است. برنامه هاي تيم 
ملي فوتبال براي صعود به جام جهاني به گونه اي است كه ليگ برتر براي 
دومين بار با تعطيلي طولاني مدتي روبه رو شده است. سرمربي تيم ملي 
پيش از مصاف با ازبكستان ابراز اميدواري كرد بازيكنانش بازي خوبي را در 
تاشكند به نمايش بگذارند: »مي توانيم برابر تيم ازبكستان كه صدرنشين 
گروه ماست با قدرت ظاهر شويم. اطمينان داريم كه مي توانيم بازي خوبي 
را ارائه دهيم. اشكان دژاگه در آمادگي اس��ت و اين خبر خوبي است. ما 
بازيكنان لژيونر را به اين دليل دعوت مي كنيم كه با توجه به تجربه و دانش 

اروپايي شان مي توانند به تيم ملي كمک زيادي كنند.«
   مشکلات داخلي 

كرش كه تاكنون بارها از شرايط حاكم بر فوتبال ايران انتقاد كرده است 
ديروز نيز در جمع خبرنگاران به انتقاد از منتقدان داخلي پرداخت: »من 
هيچ گاه دغدغه اصل��ي ام رقبايمان نبوده اند. اين پارادوكس را هميش��ه 
داشته ام. دغدغه من هميشه از داخل ايران بوده است. مشكلاتي كه در ايران 
داشته ايم و اميدوارم همه متوجه زنگ بيدار باش من شده باشند. احتياج 

است كه همه همدل برابر رقباي اصلي خود به ميدان برويم.«
   جام جهاني شروع شده

سرمربي تيم ملي در ادامه انتقادهايش باز هم تأكيد كرد كه تيم ملي به 
كمک همه نياز دارد: »بايد به دو مطلب مهم اشاره كنم. اول اينكه همه 
بايد متوجه باشند كه اين بازي ها حكم جام جهاني را براي ما دارد. اين 
يک زنگ بيدارباش است تا همه توجه شان را به تيم ملي متوجه كنند. 
رؤياي اصل��ي و هدف اصلي ما صعود تيم ملي به جام جهاني اس��ت. ما 
اميدواريم كه براي اولين بار در تاريخ دوبار پياپي به جام جهاني برويم و 
اين وظيفه اصلي ماست و اميدواريم بتوانيم آن را اجرا كنيم. جام جهاني 
براي ايران در جولاي 2016 آغاز ش��ده اس��ت. آن عده اي كه س��عي 
مي كنند كه بگويند نمي بينند، بايد بيدار شوند و اين مسئله را ببينند. 
الان ما احتياج داريم تا حمايت كامل از تيم ملي را داشته باشيم. عده اي 
مي خواهند كه نشان دهند جام جهاني براي ما در سال 2018 هست. اين 

افراد مي خواهند اندوه را به مردم القا كنند.«
   حمايت خود را اعلام کنيد

وي از حاميان تيم ملي خواسته تا حمايت شان را هرچه زودتر اعلام كنند: 
»افرادي كه مي خواهند ما به جام جهاني برويم بايد امروز حمايت خود را 
اعلام كنند. ما نيازي نداريم كه بعد از برد، عده اي بيايند و در كنار تيم ملي 
عكس بگيرند. ما دو بازي مهم را انجام داده ايم و باقي راه مانده است. احتياج 

داريم كه اين دوره زماني را با حمايت كامل پشت سر بگذاريم.«
   به استقبال ويليامز مي رويم

قضاوت اشتباه، سوت هاي تأثيرگذار داور استراليايي ديدار ايران و عراق در 
جام ملت هاي آسيا و اعتراض شديد كرش به او حساسيت هاي زيادي را 
ايجاد كرده است. چراكه ويليامز فردا هم داور بازي ايران و ازبكستان است. 
با اين وجود مرد پرتغالي از رسانه ها خواست تا AFC را نسبت به اين مسئله 
حساس نكنند: »در خصوص داور استراليايي نيز بهتر است اين گمانه زني 
را ايجاد نكنيد. نبايد اخبار واهي از صحبت هاي ما ايجاد شود. ما هيچ وقت 
درخواست نكرديم كه داور تغيير پيدا كند. بعد از اتفاقات در استراليا ما 
بايد به AFC و شخص ويليامز اثبات كنيم كه مردم ايران، مردمي محترم 
هستند كه به بازي جوانمردانه اعتقاد دارند. بسيار خوشحال مي شويم كه 

وقتي ويليامز به ايران آمد، با دسته گل به استقبال او برويم.«
   براي تيم ملي هرکاري مي کنيم

معاون ورزشي ورزشگاه آزادي نسبت به اعتراض سرمربي تيم ملي و قطري 
خواندن كاركنان اين مجموعه واكنش نشان داد. آماده نبودن زمين چمن 
آزادي عصبانيت كرش را به همراه داشت تا جايي كه او كاركنان استاديوم 
آزادي را »قطري« خواند. سعيد سوادي با اش��اره به اتفاق رخ داده، اظهار 
داش��ت: »تا به حال هيچ كوتاهي در همكاري با تيم   ملي نكرده ايم و تنها 
به خاطر شرايط موجود چمن ورزشگاه نبايد مورد استفاده قرار مي گرفت. 
كرش به خاطر ناهماهنگي هاي موجود و آماده نبودن زمين و سرويس هاي 
بهداشتي قدري عصباني شده بود و كاركنان ما را قطري خطاب كرده بود.«

مس�ئولان اس�تقلال مدعي ش�ده اند با توجه 
ب�ه درخواس�ت وزي�رورزش قرارداده�اي 
بازيکنان اين تيم با کاهش روبه رو خواهد شد. 
اعضاي هيئت مديره محكم روي حرفشان ايستاده اند 
و آن سو بازيكنان با تمسخر مي گويند خنده دار است! 
اما دستور جدي است و با بازگشت مديرعامل استقلال 
از كلمبيا پرونده كسر قرارداد از بازيكنان استقلال 
روي ميز افتخاري قرار گرفته اس��ت، پرونده اي كه 
حاوي نامه وزير ورزش براي تعديل صفرهاي رقم هاي 
قرارداد بازيكنان گران ترين تيم ليگ است، تيمي كه 
گفته مي شود 22 ميليارد هزينه روي جيب دولت و 
بيت المال گذاشته و افشارزاده سرپرست بركنار شده 
اين تيم تا توانسته با گشاده دستي به پيشنهادهاي 
ميلياردي بازيكنان تا توانسته نه نگفته تا امروز روي 
كاغذ هشت بازيكن اس��تقلال قراردادي بالاي يک 
ميليارد براي يک سال داشته باشند، اگرچه اين آمار 
تنها مستند به قراردادهاي ثبت شده در سازمان ليگ 
است و در صورت محاسبه پول هاي زيرميزي، اين 

نفرات و رقم ها هم بالاتر خواهد رفت. 

 پس از ريخت و پاش استقلال در فصل نقل و انتقالات 
بود كه وزي��ر ورزش به عنوان رئيس مجمع هيئت 
مديره استقلال، در يک نامه محرمانه خواهان كم 
شدن قرارداد آبي پوشان شود. از همين رو مديريت 
جديد باشگاه تصميم گرفت با همكاري سرمربي 
تيم قرارداد حداقل هشت استقلالي را كم كند، اما 
در اين ميان عليرضا منصوري��ان كه رابطه خوبي با 
شاگردانش داشت زير بار اين مسئوليت نرفت و در 
نشست با باشگاه به مديران اعلام كرد در اين پروسه 
نمي تواند دخالتي داشته باشد و ترجيح مي دهد روي 

مسائل فني تمركز كند. 
به اسامي كه در ادامه مي آيد و رقم هاي قراردادشان 
دقت كنيد، هرچند گفته مي شود اين رقم واقعي 
نيست و اين بازيكنان چندصد ميليون هم زيرميزي 
گرفته اند تا راضي ش��وند پاي امضاي قراردادشان 
را امضا كنند. با اين حال باش��گاه استقلال كه اين 
روزها مس��ئولان آن مي گويند براي كسر قرارداد 
بازيكنانشان مصمم هستند، قرار است ابتدا قرارداد 
اين هش��ت بازيكن را تعديل كنن��د، اگرچه خبر 

مي رسد اين ش��ايد تنها يک بازي تبليغاتي براي 
خواباندن جو منفي عليه گران ترين تيم ليگ، باشد.

اميد ابراهيمي يک ميليارد و 200 ميليون تومان، 
بختيار رحماني يک ميليارد تومان، خسرو حيدري 
يک ميليارد و 200 ميليون، سيدمهدي رحمتي 
يک ميليارد و 200 ميليون توم��ان، محمدامين 
حاج محمدي ي��ک ميليارد و 100ميلي��ون، وريا 
غفوري يک ميليارد و 100 ميليون، هراير مگويان 
يک ميليارد و 200 ميليون و كاوه رضايي يک ميليارد 
تومان، هشت بازيكن ميلياردي استقلال روي كاغذ 
هستند كه قرار رقم قراردادهايشان كاهش پيدا كند، 
نه كاهش زياد، بلكه شنيده مي شود از اين بازيكنان 
خواسته خواهد شد تا 100ميليون به باشگاه تخفيف 

بدهند تا حرف وزير ورزش هم زمين نماند!
   هيئت مديره تصميم مي گيرد

سيدرضا افتخاري، مديرعامل استقلال كه به عنوان 
مشاور كميته فوتسال هم فعاليت مي كند، ديروز 
همراه تيم ملي فوتسال از كلمبيا به تهران بازگشت 
و گفته مي ش��ود، كس��ر قرارداد برخي بازيكنان 

استقلال از اولويت هاي او در روزهاي آينده است. 
البته افتخاري در مورد كسر قرارداد 100 ميليوني از 
بازيكنان استقلال ديروز گفت: »من در ايران نبودم 
و از اين موضوع خبر ندارم بايد اين مسئله را بررسي 
كنم.« با وجود اينكه مديرعامل استقلال با سياست 
سكوت خبري در اين ماجرا مي خواهد پيش برود، 
ديروز يكي از اعضاي هيئت مدي��ره كاهش رقم 
قرارداد استقلالي ها را تأييد كرد. حسن زماني در 
خصوص اينكه قرار اس��ت رقم ق��رارداد بازيكنان 
كسر شود، گفت: »ما حداقل قرارداد هفت يا هشت 
بازيكن را كسر مي كنيم و حتي قرار است در جلسه 
اين موضوع مطرح و در م��وردش تصميم گيري 

نهايي اتخاذ شود.«
زماني در پاسخ به اين سؤال كه اگر بازيكنان چنين 
موضوعي را نپذيرند چون قاعدتاً باشگاه با آنها قرارداد 
بسته است و بايد به تعهداتش پايبند باشد، گفت: »اگر 
بازيكنان نپذيرند آنهايي كه با آنها قرارداد امضا كرده اند 
بايد پاسخگو باشند. خود اين دوستان بايد ورود كنند 
و قراردادها را به نوعي اصلاح كنند يا اينكه خودشان 
پاسخگو باشند. من شخصاً با وزير ورزش در اين مورد 
صحبت كردم و او اعتقاد داشت قراردادها با رقم هاي 
بسيار بالايي بسته شده و دقيقاً او نظر من را داشت. 
آقاي گودرزي اعتقاد داشت نحوه بستن اين قراردادها 
درست نبوده و بيش از رقم هاي معقول در قراردادهاي 
بازيكنان ذكر شده است.« سرپرست تيم استقلال هم 
اين احتمال را رد نكرد. نصرالله عبداللهي در خصوص 
اينكه وزير ورزش از اعضاي هيئت مديره استقلال 
خواستار كس��ر برخي از قراردادهاي بازيكنان اين 
تيم شده است، گفت: »فعلاً خبري نشده، اما مطمئناً 
كاري مي كند كه بازيكنان ضرر نكنند. هرچند هيئت 
مديره دوست دارد كل پول بازيكنان را بدهد، ولي فكر 
مي كنم شايد توافقي مبلغي از قرارداد بازيكنان را كم 
كنند، اگر هم بازيكنان قبول نكردند حتماً خود باشگاه 

فكري به حال اين مسئله مي كند.«
   هافبک ميلياردي استقلال: خنده دار است!

در حالي باشگاه استقلال با توجه به مشكلات مالي 
و درخواست وزير ورزش به دنبال برنامه ريزي براي 
كاهش قرارداد ها است، بازيكنان اين تيم همان طور 
كه پيش بيني مي ش��د مقابل اين طرح ايستاده اند 
و حتي برخي به تمسخر آن پرداخته اند. ديروز بود 
كه بختيار رحماني، هافبک تيم فوتبال استقلال با 
انتقاد از طرح موضوع كاهش رقم قرارداد بازيكنان 
اين تيم گفت: »موضوع خنده داري است كه مطرح 
شده، كجاي دنيا اين كار را مي كنند كه ما بخواهيم 
چنين تصميمي بگيريم؟! وقتي اين موضوع خنده دار 
است، چرا بايد درباره آن صحبت كنيم؟« با توجه به 
اين موضع گيري ها بايد ديد باشگاه خواهد توانست 
درخواست وزير ورزش را عملي كند يا خط و نشان هاي 
مديران استقلال براي كم كردن قراردادها، تنها يک 

شوي تبليغاتي براي فريب افكار عمومي است.
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ايجاد تغييرات اساس��ي در نحوه برگزاري جام جهان��ي فوتبال از جمله 
برنامه هاي ويژه اي بود كه اينفانتينيو پيش از انتخابش به عنوان رئيس 
فيفا تأكيد فراواني روي آن داشت. حالا كه او به صندلي رياست فدراسيون 
جهاني فوتبال تكيه زده اي��ن توانايي را دارد تا ايده هاي گذش��ته اش را 
به واقعيت نزديک س��ازد. افزايش تعداد تيم ه��اي حاضر در بزرگ ترين 
تورنمنت فوتبال دنيا در حال حاضر اصلي ترين هدفي است كه آقاي رئيس 
براي رسيدن به آن تلاش مي كند. جالب تر اينكه اينفانتينيو در زماني كه 
براي جمع كردن رأي به كشورهاي مختلف س��فر مي كرد حرف از ۴0 
تيمي شدن جام جهاني مي زد در شرايطي كه اكنون بر ۴8 تيمي شدن آن 
تأكيد دارد! رئيس فيفا قطعاً خودش بهتر از هر كسي مي داند كه افزايش 
تيم هاي حاضر كيفيت جام جهاني را چگونه تحت تأثير قرار خواهد داد. 
در صورتي كه در ادوار بعدي اين رقابت ها 16 تيم ديگر نيز به جمع 32 تيم 
قبلي اضافه شوند بدون شک نبايد منتظر ديدن بازي هاي جذاب گذشته 
بود، چراكه در حال حاضر سهميه تمامي قاره ها با توجه به سطح فوتبال 
آنها تعيين شده و در چند دوره گذش��ته نيز هيچ كشوري به اين مسئله 
اعتراض نكرده است. بايد اذعان داشت كه در تعيين سهميه هر قاره جانب 
انصاف رعايت شده و معلوم نيست كه رئيس جديد چرا و به چه علت قصد 
ايجاد تغييرات را دارد. به نظر مي رسد اينفانتينيو براي آنكه در كشورهايي 
كه هرگز به جام جهاني نرسيده اند محبوبيت بيشتري پيدا كند، مي كوشد 
تا با افزايش تعداد تيم ها نظر مثبت آنها را جلب كند. گسترش فوتبال در 
سراسر جهان توجيهي اس��ت كه اينفانتينيو براي طرح مذكورش بيان 
كرده است. در حالي كه راه هاي زيادي براي رسيدن به اين هدف وجود 
دارد و لزوماً نيازي تغييرات اساسي نيست. جام جهاني آوردگاهي است كه 
بهترين هاي جهان بالاترين سطح فوتبال را به نمايش مي گذارند. تيم هايي 
كه از رسيدن به اين جام بازمي مانند قطعاً در حد و اندازه هاي جام جهاني 

نيستند و براي گرفتن جواز صعود بايد تلاش بيشتري كنند.
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درباره بازي با كره مطيع نظام هستيم 
بازي ايران و كره جنوبي در روز تاسوعا در 
حالي برگزار مي شود كه فدراسيون تلاشش 
را انجام داد تا روز يا ساعت آن را تغيير دهد 
كه نشد. حساسيت روز تاسوعا هرچند دير، 
اما بالاخره باعث شد تا مسئولان فوتبالي ما 
كمي جنب و جوش داشته باشند تا شايد 
چاره اي بينديشند كه البته كارساز نبود و تيم ملي شب عاشورا ميزبان 
كره جنوبي در مقدماتي جام جهاني روسيه است. مهدي تاج، رئيس 
فدراسيون فوتبال در اين باره مي گويد: »از نظر فوتبالي هر حركتي كه 
بايد انجام مي داديم را انجام داده ايم. حتي به  AFCرفتيم و جلسه اي 
هم با اينفانتينيو برگزار كرديم. در حال حاضر منتظر هستيم نظر 
شوراي امنيت و مسئولان وزارت ورزش و جوانان در اين باره چيست، 
اما آنچه مشخص است اينكه ما درباره اين بازي مطيع نظام هستيم.«

فريدون حسن

برخي در ايران از ناكامي من خوشحال شدند
بهداد سليمي بعد از اتفاقات عجيبي كه در 
المپيک 2016 ريو برايش رخ داد و آن گونه 
مدال طلا را از دست داد حالا عزمش را جزم 
كرده تا در المپيک 2020 همه چيز را جبران 
كند. اع��لام خطاي دو حرك��ت وزنه بردار 
خاطره اي تلخ را در ذهن او باقي گذاش��ته 
است، اما او معتقد است كه به هيچ وجه خطايي مرتكب نشده است. او 
مي گويد: »صحبت درباره خطاي من مغرضانه است. من در طول اين 
10 سال نه تكنيكم تغيير كرده، نه نحوه تمريناتم عوض شده است. 
مي دانم كساني هستند كه از شكست بهداد و از شكست ايران خوشحال 
شدند. يعني كساني هستند كه به خاطر حسادت هاي خودشان از اينكه 
يک مدال از دست ايران رفت، خوشحال شدند و اين باعث تأسف است. 

البته اين حسادت مي تواند هم به بهداد باشد و هم به فدراسيون.«

بيعت تيراندازان با شهداي مدافع حرم
در پ��ي اعزام تي��م ملي تيران��دازي كش��ورمان به رقابت ه��اي فينال 
فيناليس��ت هاي جام جهاني ايتاليا، كيومرث هاش��مي، رئيس كميته 
ملي المپيک، به همراه مهدي هاش��مي، رياست فدراسيون تيراندازي 
و تيراندازان اعزامي )الهه احمدي، مه لقا جام بزرگ و حس��ين باقري( 
به منظور بيعت با آرمان هاي شهدا در منزل شهيد مدافع حرم جواد   الله كرم 
حضور و با خانواده اين شهيد والامقام ديدار كردند. در اين ديدار كيومرث 
هاشمي با اشاره به مقام ش��هدا در ورزش كشور گفت: »هرچه داريم از 
شهداس��ت و حضور در كنار خانواده ش��هيد مدافع حرم، جواد  الله كرم 

ورزشكار با اخلاق كشورمان، موجب قوت قلب است.« 

اعتراضي عليه حجاب به دست فيده نرسيده
به رغم جوس��ازي هاي كه طي روزهاي اخير در خصوص ميزباني ايران در 
مسابقات شطرنج شده اس��ت، جفري بورد، نماينده فدراسيون جهاني در 
نشست خبري روز گذشته در اين خصوص گفت: »جلسه مجمع عمومي كه 
در المپياد جهاني باكو برگزار شد و در آنجا مسابقات به تصويب رسيد. هيچ 
يک از نمايندگان امريكا، اروپا و ديگر كشورهايي كه حضور داشتند، شكايتي 
نكردند، اما چند شطرنج باز اعتراض خود را اعلام كردند و اين اعتراض را فقط 
در صفحات مجازي خود بازتاب دادند و هيچ نامه رسمي عليه ميزباني ايران 
به فيده نرسيده است. ايران كارنامه قابل قبولي در مسابقات گرندپري سال 
گذشته داشت و قطعاً ميزبان شايسته اي براي قهرماني جهان خواهد بود.«
-------------------------------------------------------------

ملي پوشان تيراندازي راهي ايتاليا شدند
ملي پوش��ان تيراندازي اي��ران روز گذش��ته براي حضور در مس��ابقات 
فينال فيناليس��ت هاي جام جهاني تيراندازي كه از 13 تا 19مهر ماه به 
ميزباني ايتاليا برگزار مي شود، راهي اين كشور شدند. در مسابقات فينال 
فيناليست هاي جام جهاني كه در شهر بولونيا- ايتاليا برگزار مي شود در 
هر رشته 12 ورزشكار از قهرمانان المپيک، قهرمان جام جهاني تيراندازي 
و قهرمان دوره گذشته حضور دارند كه از طرف فدراسيون جهاني دعوت 
مي شوند. الهه احمدي، حسين باقري و مه لقا جام بزرگ نماينده هاي ايران 
هستند كه در اين بين احمدي به عنوان مدافع قهرماني و براي چهارمين 
دوره پياپي اس��ت كه حضور دارد و باقري نيز دومين  حضورش را تجربه 

مي كند، اما جام بزرگ براي اولين بار راهي اين رقابت ها مي شود. 
-------------------------------------------------------------

فوتسال بايد مستقل شود
حسين شمس، سرمربي اسبق تيم ملي فوتسال ضمن انتقاد از تبعيض به وجود 
آمده بين فوتبال و فوتسال، تأكيد دارد كه اگر فوتسال استقلال نداشته باشد، 
مقام سومي جهان در حد يک جرقه باقي مي ماند: »مشكل بزرگ فوتسال، 
سازمان دهي آن است. با اينكه 16 ميليون فوتساليست ثبت شده در كشور 
داريم و از اين حيث در فيفا كشور اول هستيم، متأسفانه سازماني با ظرفيت 
100 هزار نفر آن را اداره مي كند. بنابراين اگر بخواهيم هميشه در جام جهاني 
بدرخشيم بايد مثل اسپانيا و برزيل سازمان مستقل فوتسال داشته باشيم 

وگرنه سومي جهان در حد يک جرقه باقي خواهد ماند.«
-------------------------------------------------------------
قرعه كشي مرحله يک شانزدهم جام حذفي برگزار شد

مراسم قرعه كشي مرحله يک شانزدهم جام حذفي برگزار شد. نتيجه 
قرعه كشي به شرح زير است: نفت مسجدسليمان ميزبان پديده مشهد، 
پيكان ميزبان آلومينيوم اراک، شهرداري تبريز ميزبان شهرداري فومن، 
نساجي مازندران ميزبان نفت تهران، اكس��ين البرز ميزبان ذوب آهن 
اصفهان، فولاد يزد ميزبان فولاد خوزس��تان، قش��قايي شيراز ميزبان 

آينده سازان برق شيراز و بندرانزلي ميزبان تراكتورسازي تبريز.

اشرف رامين

شيوا نوروزي

تلاش مسئولان استقلال براي کاهش قرارداد بازيکنان گرانقيمت تيم شان

ميلياردي هاي آبي زير تيغ

رئيس فدراسيون واليبال ايران در راستاي توسعه همكاري هاي 
بين المللي با كش��ورهاي قدرتمند واليبال در جهان، در حاشيه 
سي و پنجمين كنگره جهاني فدراس��يون بين المللي واليبال در 
ش��هر بوئنس آيرس آرژانتين با مارک اك��رت، همتاي كانادايي 
خود تفاهمنامه همكاري امضا كرد. فدراسيون واليبال تاكنون با 
كشورهايي متعددي از جمله امريكا، صربستان، فرانسه، آلمان، 

لهستان و روسيه تفاهمنامه همكاري امضا كرده است. داورزني 
در اين خصوص مي گويد: »اين تفاهمنامه، در راس��تاي توسعه 
روابط ميان فدراسيون واليبال ايران و ساير كشورهاي قدرتمند 
اين رشته ورزشي امضا شد كه تشكيل اردوي مشترک در كمپ 
تيم هاي ملي ايران و كانادا، برگزاري دوره هاي آموزشي و تبادل 

اطلاعات از جمله اين محورهاست.«

اولويت اول نظم و انضباط است
دليريان، سرپرست تيم ملي كشتي فرنگي تأكيد دارد كه رعايت 
قانون و مسائل انضباطي از اولويت هاي اصلي كادر فني براي دعوت 
از كشتي گيران به اردو است: »يكي از اولويت هاي اصلي كادر فني 
تيم ملي، رعايت نظم و انضباط و همچنين اجراي برنامه هاي مدون 

طبق قانون و مصوبات است.«

در ريو افت داشتيم، اما راضي هستيم
ه��ادي زاده، رئيس انجم��ن دووميداني جانب��ازان و معلولان در 
خصوص عمكلرد ورزشكاران اين رشته در ريو مي گويد: »با وجود 
اينكه نس��بت به پارالمپيک لندن از نظر مدال آوري افت داشتيم 
و از 15 مدال پيش بيني ش��ده تنها موفق به كس��ب 11مدال در 

دووميداني شديم، اما در مجموع از عملكرد تيم راضي هستم.«

تفاهمنامه همکاري واليبال ايران و كانادا

دولت دخالتي در امور فدراسيون ها نمي كند
درپي حساس شدن IOC به استقلال برخي فدراسيون هاي ورزشي 
ايران و كميته ملي المپيک، مهدي علي نژاد، رئيس فدراسيون معتقد 
است:»منافع ملي كشور ايجاب مي كند كه موضوعات داخلي كشور 
به بيرون درز نكند. همواره دخالت مراجع بين المللي به نفع ورزش 

ايران نبوده، پس بايد با تدبير مشكلات حل شود.«

بازگشت فوتساليست هاي تاريخ ساز به وطن

هيچ چيزي نداشتيم، جز غيرت
دنياحيدري
فوتسال

سعيداحمديان
گزارش


